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Under the organization and supervision of King Abdulaziz City for Science and Technology (KACST)
and in the presence of Dr. Anas bin Faris AlFaris, President of KACST and His Excellency
Eng. Abdullah Al-Sawah, the Minister of Ministry of Communications & Information Technology
(MCIT), the 3rd edition of Saudi International Exhibition and Conference for Internet of Things (Saudi
IoT) and the 2nd edition of Cyber Defence Summit kick started on Sunday, the 8th March at the
Riyadh International Convention and Exhibition Center.

Eng. Majed AlOtaibi, the Chief Business & Wholesale Officer from Mobily opened the Conference
by emphasizing on the impact of Emerging Technologies and its benefits in all Business domains.

الأمنؤتمرممنالثانيةوالنسخةالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضمنالثالثةالنسخةانطلقت

وتنظيمبإشرافوالمعارض،للمؤتمراتالدوليالرياضمركزفيمارسمنالثامنالموافقالأحديومالسيبراني

،الفارسفارسبنأنسلدكتوراسعادةرئيسهاوبحضور(KACST)والتقنيةللعلومالعزيزعبدالملكمدينة

الرئيسالمؤتمروافتتح.السواحةاللهعبدالمهندسمعالي(MCIT)المعلوماتوتقنيةالاتصالاتوزارةووزير

فيوفوائدهاالناشئةالتقنياتتأثيرعلىوركزالعتيبي،ماجدالمهندسموبايليمنبالجملةوالبيعللأعمالالتنفيذي

.الأعمالمجالاتجميع

نظرة عامة
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AMIDST ALL THE POSTPONEMENTS, 
CANCELLATIONS AND AMENDMENTS  MADE IN 
RESPONSE TO GROWING FEARS ABOUT THE 
COVID-19, NEW HORIZON MANAGED TO PULL OFF 
THE EVENT SUCCESSFULLY.
Saudi IoT and the co-located Event Cyber Defence Summit is the biggest and best yet, to welcome
more than 11,000 attendees from almost 22 countries, representing a truly global gathering in Riyadh,
despite the challenges faced due to the COVID-19 pandemic.

The event hosted over 90 exceptional industry leaders / subject matter expert speakers from
technology metier, representing some of the prestigious organizations & institutions across industries.
The speakers shed light on the emerging technologies such as IoT, Blockchain, Industry 4.0, Artificial
Intelligence, 5G, Cyber Security and more and offered their insights, across 3 panel discussions.

Saudi IoT featured INNO CUBE; a busy Start-up Centriole with almost 20 entrepreneurs showcasing
their innovative products and solutions, Live Pepcom featuring the tech-talks, demonstrations,
presentations & live interaction with the audience and Research Cynosure packed with tech-
enthusiasts from the university students, professors, researchers presenting their research papers and
technological breakthroughs. The visitors got an overview of the applications of the emerging
technologies to different businesses and industrial verticals, including the cyber security, logistics,
artificial intelligence, blockchain, IoT utilities analytics and more…

Saudi IoT consecutively & successfully connected the conglomerates to sign business deals at the
“Business Center”. It has once again proved to be an more of the commercial centre for the investors,
entrepreneurs, businesses yielding the ROI, for the investments made in every aspect. Some of the
prestigious organizations closed 5 business deals this year, taking the graph to the next level.

بة  على الرغم من كل التأجيلات والإلغاءات والتعديلات التي جاءت كاستجا
أفق جديدة ( شركة)، إلا أن COVID-19للمخاوف المتزايدة بشأن فيروس 

.تمكنت من إكمال هذا الحدث بنجاح  كامل  

الآنحتىوالأفضلالأكبرالحدثلهالمصاحبالسيبرانيالأمنومؤتمرالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضيعُد

ًٍتجمعاًٍجعلهمماتقريباً،دولةٍ 22منزائرألف11منأكثراستقبلحيث،2019عامفي الرغمعلىالرياض،مدينةاحتوتهعالميا

COVID-19وباءفرضهاالتيالتحدياتمن

والذيننية،التقمجالفيالمتخصصينالخبراءوالمتحدثينالاستثنائيينالصناعةقادةمنشخصية90ًٍمنأكثرالحدثاستضاف

مثللناشئةاالتقنياتعلىالضوءالمتحدثونسلطولقد.الصناعاتعبرالمرموقةوالمؤسساتالمنظماتلبعضكممثلينحضروا

رؤاهمواستعرضواوغيرها،السيبرانيوالأمنالخامس،الجيلالاصطناعي،الذكاء،4.0الصناعةالكتل،سلاسلالأشياء،إنترنت

.نفاشحلقاتثلاثعبر

يقربمافيهرضعٍ حيثٍُالحافل،الناشئةالشركاتمُريكزوفيه،الابتكارناديالأشياءلإنترنتالسعوديوالمؤتمرالمعرضتضمّن

ًٍالمعرضوشملالمبتكرة،وحلولهممنتجاتهمأعمالرائدعشرون التقنيةقاشاتالنتضمنتالتيالمباشرةالحيةالعروضمنصةأيضا

طلابمنقنيةالتخبراءمنالكثيراستضافالذيالأبحاثمركزإلىبالإضافةالجمهور،معالمباشروالتفاعلالتقديميةوالعروض

الناشئةالتقنياتقاتتطبيعنعامةٍ نظرة ٍعلىالزوّاروحاز.التقنيةّوإنجازاتهمالبحثيةأوراقهملتقديموالباحثينوالأساتذةالجامعات

تحليلاتلكتل،اسلاسلالاصطناعي،الذكاءاللوجستية،الخدماتالسيبراني،الأمنفيهابماالصناعية،والقطاعاتالأعمالمختلففي

...والمزيدللمرافقالأشياءإنترنت

فيتجاريةٍ قاتٍ صفلتوقيعالضخمةالتجاريةالمجموعاتبينيربطأنالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضاستطاع

الأعمالوروّادنللمستثمريالكثيريعنيتجاريمركزٍ بأنهأخرىمرةًٍليُثبتالسابقة،النسخفيهوكمابنجاح ٍ"الأعمالمركز"

صفقاتٍ مسخالمرموقةالمنظماتبعضأكملتلقد.المشاركةالأطرافولكلٍّللاستثمارالأعلىالعائدتحققالتيالتجاريةوالأعمال

...أكثرنجاحهامنلتطورالعام،هذاتجارية



SUMMARY
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The 3 day event witnessed the leading tech giants like Mobily, Zain, Advanced Electronics

Company, machinestalk, BTC, Cisco, Prince Sattam University, BCare, Safe Decision, Saudi

Electronic University, fathom, EZVIZ, Qassim University, Fortinet, Teltonika, UBiqube,

Odyssey, Cloudflare, Symantec, STARLINK, Barracuda and many more showcasing their

trailblazing technology at Saudi IoT and Cyber Defence Summit.

The event witnessed the participation of key technology players, tech solution providers, decision

makers, Cxx class Executives, Business Line Executives, programmers, Software developers,

Innovators, start-up community, entrepreneurs, sales & marketing executives, government policy

makers & regulators, investors & Academics.

مشينز)الآلاترهديشركةالمتقدمة،الإلكترونياتشركةزين،موبايلي،مثلالتقنية،عمالقةمشاركةأيامٍ ثلاثةاستمرالذيالحدثشهد
اذوم،فالإلكترونية،السعوديةالجامعةالآمن،القرارشركةكير،بيسطام،الأميرجامعةسيسكو،للاتصالات،بعُدشركة،(توك

EZVIZ،منالكثيررهاوغيباراكودا،ستارلنك،سيمانتك،وفلير،كلاودأوديسي،يوبيكيوب،تيلتونيكا،فورتينت،،القصيمجامعة
.السيبرانيالأمنمؤتمروالأشياءلإنترنتالسعوديوالمؤتمرالمعرضفيالرائدةتقنياتهاعرضتالتيالجهات

الدوائررؤساءون،التنفيذيوالمدراءالقرار،وصناعالتقنية،الحلولومقدميالتقنية،مجالفيرئيسيينلاعبينمشاركةالحدثشهدكما
صانعي،والتسويقالمبيعاتمديريأعمال،روادالناشئة،الشركاتومجتمعمبتكرين،البرمجيات،ومطوريمبرمجين،التنفيذية،
.والأكاديميينالمستثمرين،والمنظمين،الحكوميةالسياسات

ملخص



SAUDI IOT 2020 AT A GLANCE

5

ياءالأشلإنترنتالدوليالسعوديوالمعرضالمؤتمرعلىنظرة



STATISTICS
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Day 1, 218

Day 2, 400

Day 3, 105

Conference Attendees

2850

2900

2950

3000

3050

3100

Day 1 Day 2 Day 3

3065

2936

2985

Exhibition Attendees 

إحصائيات

حضور المعرضحضور المؤتمر

حضور ورش العمل
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VISITORS FROM…



EXHIBITION HIGHLIGHTS
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أبرز الأحداث من المعرض



CONFERENCE HIGHLIGHTS  
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أبرز الأحداث من المؤتمر



CONFERENCE SPEAKERS 

Eng. Majed 
Abdulaziz AlOtaibi

متحدثي المؤتمر

Mr. Cristiano 
Guerreri

Dr. Esa Alsumiri Dr. Fahad 
Alsolami

Dr. Hussain
AlJahdali

Mr. Bahgat 
Mostafa

Dr. Fahad 
Alaieri

Eng. Mohammed 
Al Huwaidi

Dr. Fatimah 
Alakeel

Dr. Hazzaa
Alshareef

Mr. Alexandros 
Kaniklides

Dr. Waleed 
Alfehaid

Dr. Humaid 
Alshamsi

Dr. Tarek
Abudawood

Dr. Shada
Alsalamah

Eng. Mashari
AlSuwyan

Eng. Mohammed 
Alomari

Dr. Ramesh R. 
Rao

Dr. Moudhi
Aljamea

Dr. Mohammad 
Almajed

Dr. Majid 
Algwaiz

Dr. Khaled 
Alhazmi

Dr. Jurgo
Preden

Dr. Aseel
Addawood

Mr. Hassan 
Shahzad

Mr. Ibrahim Al-
Baloud

Eng. Jihad 
Alammar



Ms. Shaikha Al 
Fehaid

Ms. Hadil
Ghaban

Mr. Karim 
Magdy

Mr. Bader Al 
Juwaied

Dr. Mohamed 
Almoghalis

Eng. Mohammad 
Alkhushail

Mr. Mohammed 
Al-Besher

Dr. Mohammed 
Nasser Alshahrani

Mr. Abdulaziz 
Alhammadi

Mr. Abdulrahman 
Jilani

Mr. Ahmad 
Salama 

Mr. Ali Tay Mr. Cobus
Oosthuizen

Mr. Dominic 
Gallello

Mr. Fadi Sharaf Mr. Hassan 
ALGarni

Mr. Hassan 
Alhajji

Mr. Jamil Abu 
Aqel

Mr. Jaykishan
Nirmal

Mr. Mohammed 
Shael Alsaadi

Mr. Riku Valpas Mr. Saud Al 
Shuraym

Mr. Suliman
Alsamhan

Mr. Yehia
Abdullateef Khoja

Ms. Arwa
Alhamad

Mr. Osama Al-
Zoubi

Dr. Sathya 
Narayanan Kumar

Prof. Salim
Hariri

Dr. Fatimah 
Alturkistani

Dr. Alia 
Bahanshal

Mr. Chris AdamDr. Noura
Alhakbani



PANEL DISCUSSIONS
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الجلسات الحوارية



WORKSHOPS
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ورشات العمل



WORKSHOP SPEAKERS
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متحدثي ورشات العمل

Dr. Abdullah 
Alalwan

Dr. Marwah Almasri

Eng. Ahmed Akef

Dr. Essam A 
Algobaisi

Mr. AbdulAziz A. 
AlOraij

Eng. Abdullah Al-
Bedaiwy

Dr. Mohammad 
Alshehri

Eng. Hussain
Taher

Mr. Bohong Li

Mr. Abdullah 
Alfaifi

Mr. Antonis
Georgoudis

Dr. Sami 
Mohammed Mnasri

Eng. Taha Sajid

Mr. Joao Teixeira

Mr. Abdulrahman 
AlMohimeed

Dr. Khaled 
Shaban

Dr. Sara Jeza
Alotaibi

Eng. Taher Al-
Zahrani

Mr. Bader Al 
Juwaied

Mr. Ahmed Ali



WORKSHOP SPEAKERS
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متحدثي ورشات العمل

Mr. Faisal Al-
Rashoudi

Mr. Naif Althayt

Mr. Tariq Jan

Dr. Mohammed 
Abdullah Alshahrani

Mr. Ahmed 
Yousef

Mr. Hafedh I. 
Alfouzan

Mr. Saeed Al 
Ghamdi

Mr. Talha 
Ghafoor

Mr. Bandar S. 
Alghamdi

Mr. Khalid A Al-
Shashai

Mr. Omar Alomar

Dr. Saleh Albahli

Mr. Ehab
Simbawah

Mr. Mohammad 
Masood

Mr. Omar 
Bozaidan

Eng. Sami 
Hasanain

Mr. Fadi Sharaf

Mr. Cristiano 
Guerreri



WORKSHOPS PRESENTED BY FASAH

This year, apart from the Saudi IoT workshops, there were workshops, designed and
developed by FASAH, powered by Tabadul

Tabadul is a leading Saudi company in the field of integrated electronic services and electronic exchange of
information, Which aims to secure logistical integration and achieve economic coherence for the Kingdom
locally and regionally.

The workshop sessions were designed for industrial and business professionals, the sessions offered an
introduction to different practical applications of IIoT technology, including Leveraging FASAH for the logistics
innovation, Truck Management System, IoT and Automated Liquid Management, How API management
platforms enabling IoT systems?
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ورشات العمل المقدمة من فسح
ذاهالمعرضاستضافالأشياء،لإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضعملورشاتبجانب
.تبادللشركةالمملوكةفسحمنصةوطورتهاصممتهاعملورشالعام

للمعلومات،الإلكترونيوالتبادلالمتكاملةالإلكترونيةالخدماتمجالفيرائدةسعوديةشركةهيتبادل
ًٍللمملكةالاقتصاديالتماسكوتحقيقاللوجستيالتكاملتأمينإلىوتهدف ًٍوإقليمحليا .ميا

اتللتطبيقمقدمةًٍالجلساتووفرتوالأعمال،الصناعةقطاعمهنيٍّأجلمنالعملورشصُممت
ونظاماللوجستي،الابتكارفيفسحمنالاستفادةذلكفيبماالأشياء،إنترنتلتقنيةالمختلفةالعملية
لأنظمةAPIإدارةمنصاتتمكينوكيفيةالمؤتمتة،والسوائلالأشياءإنترنتوإدارةالشاحنات،إدارة

الأشياءإنترنت



LIVE PEPCOM

Live Pepcom turned out to be an elite platform demonstrating
& promoting technologies product research & findings, which
enlivened the tech-passionate audience…
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تائجونأبحاثوترويجلإظهارنخبويةًٍمنصةًٍالحيةالعروضمنصةأصبحت
…بالتقنيةالشغوفالجمهورأنعشتوالتيالتقنية،المنتجات

أصبحت منصة العروض 



RESEARCH CYNOSURE

Research Cynosure, the pre-eminent platform and an opportunity
for reporting technological breakthroughs in the areas of
Emerging Technologies grabbed the most attention.

18

عنللإعلانوفرصةبارزة ٍمنصة ٍوهوالاهتمام،أغلبالأبحاثمركزجذب
.الناشئةالتقنياتمجالاتفيالتقنيةالإنجازات

مركز الأبحاث 



START-UP CENTRIOLE
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هٍقاعدةٍ أثبتٍمريكزٍالشركاتٍالناشئةٍبأن

دءٍلروادٍالأعمالٍالشبابٍوالطموحينٍلب
...مشاريعهمٍوالشروعٍفيٍرحلةٍالنجاحٍ

الشركات الناشئة 



STAR-UP COMPANIES
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الشركات الناشئة



SAUDI IOT BUSINESS CENTER
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Saudi IoT platform proved to be a “Business Bay”
that led to signing of deals.

مركز الأعمال

بتتأثالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضمنصة

ًٍ .تاتفاقياعدةتوقيعواستضافتللشركات،ملجأأنهاأيضا



MARKETING CAMPAIGN
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Saudi IoT’s marketing campaign traversed around 22 weeks capitalizing on

multiple channels to reach out the local & the global target audiences. The

campaign undertaken included a mix of different channels such as digital

marketing; event listing, social media promotions, news publishing, print

advertisements, SMS campaign & promotional Videos.

Marketing Plan Overview:

 Website attracted over 742,262 hits

 More than 450,000 Electronic Email blasts / Eshots

 180,000 SMS Campaign 

 1,000,000 online banner impressions 

 Social Media crossed 5.5 Million impressions 

 News Publishing more than 200,000

 Event Listing crossed 100,000

 Video Listing 65,000 views 

 Over 2.7 Million tweet impressions in 22 weeks 

 40 International Media Partners 

Saudi IoT’s Marketing Campaign reached a global audience 
of 7, 495, 925

وصلتٍحملةٍالتسويقٍالخاصةٍبالمؤتمرٍوالمعرضٍالسعوديٍالدوليٍلإنترنت

٤٩٥،٩٢٥مليون و٧الأشياءٍفيٍالمجملٍإلىٍ

يةالحملة التسويق

عدةمنمستفيدةًٍأسبوعاً،22لحواليالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرللمعرضالتسويقحملةامتدت

مثلتلفةالمخالقنواتمنمجموعةًٍالحملةوشملتوالعالمية،المحليةالمستهدفةالجماهيرإلىللوصولقنواتٍ 

الأخبار،نشرعية،الاجتماالتواصلوسائلعبرالترويجالدولية،الفهارسفيالفعاليةتسجيلالرقمي،التسويق
.الترويجيةالفيديوومقاطعنصية،رسائلحملةالمطبوعة،الإعلانات

:التسويقخطةعلىعامةنظرة

للصفحاتمشاهدة٧٤٢،٢٦٢منأكثرالموقعجذب•

إلكترونيبريدٍ ألف٤٥٠منأكثر•

نصيةٍ رسالةٍ ألف١٨٠منأكثر•

الإنترنتعلىالإعلانيةللمنشوراتمشاهدة ٍمليونمنأكثر•

مليون٥.٥تخطتالاجتماعيالتواصلمواقععلىالمشاهدات•

المنشورةللأخبارقراءةألف٢٠٠منأكثر•

الفعاليةلفهرسمشاهدةألف١٠٠منأكثر•

الفيديولمقاطعمشاهدةألف٦٥منأكثر•

اسبوعا٢٢ًٍمدىعلىالتغريداتعلىمشاهدة ٍمليون٢.٧منأكثر•

دوليإعلاميشريك٤٠•



SPONSORS’ VIEWS ON SAUDI IOT

“It is a successful event attracts many business and individuals who are engaged or interested in IOT solutions.” -
Dr. Abdulrahman Al Azzam, Advanced Electronics Company

“The last version of IoT had a great success and KACST will take this version into a next level indeed. Expecting New
opportunities and interactive eco system.” – HE Prof. Abdulaziz Bin Abdullah Alhamid, Prince Sattam University

“We have always supported, and will always continue supporting the Saudi IOT conference, through the conference
we promote technology development in the region as well to introduce the market to our innovative use of
technology to solve real-world problems.” – Mr. João Teixeira, Obeikan Digital Solutions

“Attending and participating in such events is very important to showcase SEU as unique model for applying digital
transformation in education in Saudi Arabia. Also, SaudiIoT provide a great chance for SEU to explore more digital
solution that could be beneficial for SEU future development.” – Prof. Ibrahim Abdulaziz Almuaqel, Saudi
Electronic University

“Saudi IoT is an excellent gathering for industry professionals and brands like EZVIZ to showcase, exchange, and
create awareness. The Middle East region is a most strategic market for EZVIZ. From the event, we expect to
showcase our latest technologies, including the AI-enabled C3X, C6Wi cameras and the C3A battery camera, meet
with existing partners and clients and make new ones.” – Mr. Albert Hao, EZVIZ

“By virtue that the Internet of Things fair is one of the largest technical exhibitions in the world with the
participation of more than 200 parties and companies, we expect to shed light on the latest findings of new
technologies.” – Mr. Mohammed Al-Besher, Bcare

“We are pleased to contribute to this event. I believe this is a really great initiative bringing together all key
spokespeople in the technology industry in KSA in the same place. We look forward to engage with tech leaders
and visionaries to build strong connections.” – Mr. Sami Alshwairakh, Fortinet

“Saudi IoT is an important place for us to share our success stories and introduce businesses to the ideal solutions
they need for their businesses to grow.” – Eng. Mohammed Alkhushail, machinestalk

“We are anticipation that Saudi IOT 2020 version will witness more engagement from both organisation and
individuals to see how can IOT help their business and/or day to day needs. What will measure is the amount of
involvement post the exhibition.” – Mr. Bahgat Mostafa, BTC

“At Saudi IoT, we will also have the chance to demonstrate how we can contribute to the cybersecurity risk
management of organizations in the country within the Saudi Vision 2030 framework” - Christos Onoufriou,
Odyssey
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اءالأشيلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضعنالرعاةأراء

حمنعبدالر.د-“.الأشياءإنترنتبحلولالمهتمينأوالمشاركينوالأشخاصالأعمالجهاتمنالعديديجذبناجحةحدثٍ إنه”
المتقدمةالإلكترونياتشركةالعزام،

ًٍ(الأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرض)الأشياءإنترنتمنالسابقالإصدارحققلقد" مدينةوستعززاً،كبيرنجاحا
ًٍونتوقع.الإصدارهذانجاحمنتأكيدبكلوالتقنيةللعلومعبدالعزيزالملك ًٍونظاماًٍجديدةًٍفرصا ًٍتفبيئيا البروفيسورمعالي-."اعليا
سطامالأميرجامعةالحميد،عبداللهبنالعزيزعبد

خلالمنطقةالمنفيالتقنيةالمنتجاتلتطويرنروجفنحندعمه،وسنواصلالأشياء،لإنترنتالسعوديالمؤتمردعمنالطالما"
الرقميبةالحلولاتيكسيرجواوالسيد."العملسوقإلىالحقيقيالعالممشاكللحلللتقنيةالمبتكراستخدامنانقدمكماالمؤتمر،
العبيكانلشركة

التحوليقلتطبفريدٍ كنموذج ٍالإلكترونيةالسعوديةالجامعةلعرضجداًٍمهمفيهاوالمشاركةالفعالياتهذهمثلحضورإن"
كبيرةًٍفرصةًٍاءالأشيلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضيوفركماالسعودية،العربيةالمملكةفيالتعليمفيالرقمي
السعوديةللجامعةقبليةالمستللتنميةمفيدةًٍتكونأنيمكنالتيالرقميةالحلولمنالمزيدلاستكشافالإلكترونيةالسعوديةللجامعة

.الإلكترونيةالسعوديةالجامعةالمقيل،العزيزعبدإبراهيمالبروفيسور–."الإلكترونية

للعرضركتناشمثلالتجاريةوالعلاماتالقطاعفيللعاملينرائعتجمعٍ هوالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرض
عبرقنياتناتأحدثنعرضأنونتوقع.لشركتنااستراتيجيةالأكثرالسوقهيالأوسطالشرقمنطقةوإنالوعي،وخلقوالتبادل

والالتقاءالبطاريات،ذاتC3AوكاميراالاصطناعيالذكاءبتقنيةالمزودةC6WiوC3Xكاميراتذلكفيبماالفعالية،هذه
EZVIZهاو،ألبرتالسيد-“.جددوعملاءشركاءٍ وجذبالحاليينوالعملاءبالشركاء

يسلطنتوقعوشركة ،مشاركٍ 200منأكثروبمشاركةالعالمفيالتقنيةالمعارضأكبرأحدهوالأشياءإنترنتمعرضأنبحكم"
Bcareالبشر،محمدالسيد–".الجديدةالتقنياتإليهتوصلتماأحدثعلىالضوء

المملكةفيالتقنيةطاعقفيالرئيسيينالمتحدثينكلتجمعفعلاًٍرائعة ٍمبادرة ٍهذهأنوأعتقدالحدث،هذافيبالمساهمةسعداءٍ إننا"
الشويرخ،سامي–."قويةعلاقاتلبناءوالحالمينالتقنيةقادةمعالتواصلإلىونتطلع.واحدمكانٍ فيالسعوديةالعربية
فورتينت

لىإالأعمالقطاعوتقديمنجاحنا،قصصلمشاركةمهممكانٍ هوالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضإن"
توكماشينزخشيل،آلمحمدالمهندس-."أعمالهملتنميةيحتاجونهاالتيالأمثلالحلول

اتالمؤسسمنكلمنالمشاركةمنالمزيدالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضمن2020نسخةتشهدأننتوقع"
BTCمصطفى،بهجت–."اليوميةواحتياجاتهمبهاأعمالهممساعدةالأشياءلإنترنتيمكنالتيالطريقةلمعرفةوالأفراد

إدارةفيبهااهمةالمسيمكنناالتيالطريقةلإظهارفرصة ٍالأشياءلإنترنتالدوليالسعوديوالمؤتمرالمعرضفيلديناسيكون"
أوديسيأونوفريو،كريستوس-"2030السعوديةرؤيةإطاروضمنالمملكة،فيللمنظماتالسيبرانيالأمنمخاطر
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الرعاة والشركاء
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الشركاء الإعلاميون
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For Exhibition enquiries contact
Eng. Fahad Algarni
Managing Director
Mobile: +966 55 800 4111
Email: fahad.garni@saudiiot.com

For Conference enquiries contact
Eng. Sultan Aljohni
Conference Executive Director
Mobile: +966 55 911 1900
Email: sultanalj@saudiiot.com

THANK YOU!

SEE YOU IN 2021  نراكمٍفي

!شكراً لكم

معاتواصلوالمعرضعنللاستفسارات

القرنيفهدالمهندس

التنفيذيالمدير

رالمؤتمعنللاستفسارات

الجهنيسلطانالمهندس

مرللمؤتالتنفيذيالمدير




